
Styremøte 3.7.16 

 

Tilstede: Knut, Ann Kristin, Inger-Lise, Linda, Cecilie, Monica, Bente og Kariann 

 

Sak 12/16: 

Cecilie deltok for å informere det nye styret om rasespesialen i september, hva som er ordnet 

og hva som gjenstår av arbeid mm.. Hun informerte også om oppgaver det avtroppende styret 

jobbet med, hva som henger igjen og hva som må gjøres. Deretter takket hun for seg og forlot 

møtet. 

 

Sak 13/16:  

Referat fra årsmøtet og EOÅ må sendes NKK. Dette har Kaja, Knut kontakter henne. 

 

Sak 3/16. Rasespesial. 

Det blir et åpent møte i forbindelse med rasespesialen, hvor vi håper flest mulig vil delta. Det 

blir også en sosial sammenkomst på lørdag kveld. 

Styret håper medlemmene kan bidra med gevinster til loddsalg.  

 

Det er nå åpnet for elektronisk påmelding til utstillingsdelen av rasespesialen 

Deltakerne til uoffisiell rallykonkurranse må sende manuell påmelding. 

Denne mailes til: post@hvitgjeterhund.no  

Se forøvrig info på FB siden. 

 

Sak 14/16:  

Styret ønsker innspill og navn på personer som kan tenke seg å være valpekontakt for 

klubben, og som kan hjelpe potensielle nye valpekjøpere med å finne valp.  

Styret ønsker å få en lettere og mer oversiktlig måte å finne planlagte og allerede fødte 

valpekull,  og vil jobbe mer med dette. 

 

Bente ble valgt til sekretær 

Ann Kristin ble valgt til kasserer. 
Linda ble valgt til styremedlem. 

Valg av Revisor: styret sjekker rundt dette for å finne en som kan påta seg denne oppgaven. 

 

Status pr.møtedato: 116 medlemmer. 

 

Møtet avsluttet og neste møte avtales etter ferieavvikling. 
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